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brak zdjęcia
Władze Strumienia zastanawiają się nad możliwością przeniesienia przystan ku autobusowego z płyty rynku w
inne miejsce. - Rozważamy kilka lokalizacji, ale nie chcę uprzedzać faktów, gdyż nie rozmawialiśmy jeszcze z
właścicielami tych terenów - mówi burmistrz Strumienia Adam Zaręba.
Dzięki budowie obwodni cy, przed kilkunastu laty miastu udało się wyprowadzić ruch ciężkich samochodów ze ścisłe go
centrum. W śródmieściu na dal mogły się jednak zatrzymy wać autobusy i Strumień jest dziś jedynym miastem naszego
powiatu, w którym przystanek PKS funkcjonuje na rynku.
- Kiedyś, gdy kursowały tędy autobusy górnicze, była to bar dzo duża uciążliwość. Dziś ruch jest znacznie mniejszy, ale nadal
zdarzają się takie momenty, zwłaszcza \v godzinach szczytu, że na płycie rynku stoi po kilka autobusów i wtedy robi się tłok. Z
tego powodu najlepiej byłoby znaleźć pod przystanek PKS inny plac - tłumaczy A. Zaręba.


	Przystanen na rynku

